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Agenda
● Bakgrunn for store endringer i Øvelsesutvalget 2024/2025
● Synkronkunstløp
● ISU Congress
● Terminliste 2024/2025
● Stevnegjennomføring neste sesong
● Ny rutine for arrangører
● Orientering Officials
● Sponsorer
● Eventuelt



Nytt øvelsesutvalg

● ISU har gjort store endringer for Novice
● Noen forslag om endringer blir bestemt under/etter kongressen
● Kommer et foreløpig øvelsesutvalg nå i mai 
● Endelig versjon publiseres i juli
● Gjennomgang på teams i mai/juni og i august



Nytt øvelsesutvalg - tillegg etter møtet

● Endringene er gjort for at løperene skal kunne mestre elementer og gradvis 
øke vanskelighetsgraden på elementene

● Teknisk komite ønsker at norske regler er på linje med de internasjonale slik 
at løpere også kan konkurrere utenlands uten store endringer på programmet 



Synkronkunstløp: 

● Flere klubber har startet lag 
● Utfordringer med gjennomføring 

av stevner
● Dialogmøte med trenere 
● Venter på ISUs regler før nytt 

øvelsesutvalg 



Synkronkunstløp - tillegg etter møtet

● Teknisk komite har dialog med trenere for lagene for å tilrettelegge og tilpasse 
seg den internasjonale kalenderen

● Teknisk komite vil ikke gi dispensasjoner for kvalifisering til NM-LM slik som 
tidligere år 



ISU Congress

● Avholdes i Las Vegas 10-14.juni
● Alltid mange forslag og mye som ikke berører oss direkte
● Forslag om å øke alder i Novice-klassene 
● Endringer i antall elementer friløp for Senior og Junior 

○ Nytt element: Choreographic Spin 



ISU Congress - tillegg etter møtet

● Forslag om å øke alder i Novice-klassene 
○ Teknisk komite vil vurdere maksalder i Novice neste sesong avhengig av hva som bestemmes 

på kongressen
● Endringer i antall elementer friløp for Senior og Junior 

○ Nytt element: Choreographic Spin 
○ Publiserer øveksesutvag og regler så fort ISU publiserer



Terminliste 2023/2024

● Erfaringer fra klubbene?
● Oppvisning ukedag og RM



Terminliste 2023/2024
- Tillegg etter møtet

● Oppvisning ukedag er lettere å gjennomføre dersom klubben har officials 
● Klubbene kan be om digital tilbakemelding hvis de ønsker å gjennomføre 

Oppvisning på ukedag uten officials



Foreløpige resultater/ fortløpende premieutdeling

● Erfaringer fra klubbene?



Foreløpige resultater/ fortløpende premieutdeling
- Tillegg etter møtet
● Blandede erfaringer fra klubbene
● Ved papirversjon

○ Premieutdeling etter stevneslutt
○ Legge inn en lang lunsj for å godkjenne resultater underveis (kun muligh hvis klassene er 

avsluttet til lunsjen) og deretter gjøre premieutdeling underveis utenfor is
○ Gi deltakerpremie når løperen går av isen

● Elektronisk versjon
○ Premieutdeling underveis utenfor is (resultater signeres fortløpende)
○ Premieutdeling til slutt for alle på isen



Terminliste 2024/2025

● Færre stevner
● Håper på færre utvidelser enn denne sesongen 
● Inviterer utenlandske officials
● NM/LM er flyttet
● Nordisk og SHT arrangeres i 2025



Terminliste 2024/2025

● Teknisk utstyr (cutter) på papir slik som denne sesongen
● Sebastian bidrar mer inn i forarbeid med FSM
● Trenger flere officials
● Opprettholder årlig kurs for nasjonale DVO-er
● Årshjul for TS, TC og dommerkurs



Terminliste 2024/2025
-Tillegg etter møtet
● Det tekniske utstyret kan leveres andre steder enn til ishall, så lenge Lise 

orienteres om dette
● Neste år vil det være ny rutine for iSonen, nærmere informasjon kommer før 

sesongstart
● Klubbene er ikke bundet av terminlisten, de står fritt til å arrangere 

lavterskeltilbud utenfor dersom de ønsker dette (da må de booke officials 
selv)



Stevnegjennomføring neste sesong

● DVO (Cutter) på papirstevner
● Status FSM (Figure Skating Manager) 
● Sebastian bistår alle stevner
● Påmeldingsavgift justeres
● Teknisk lisens for å dekke kostnader ifm stevner
● Arrangører har mer ansvar i ISonen ved stevnearrangøring
● Detaljer publiseres rundt sesongstart



Aldersbestemmelser

● Utifra hva som blir bestemt på kongressen vil vi 
gjøre vurderinger før neste sesong

● Justerer Spesielle bestemmelser slik at 
Cubs/Springs ikke må bytte kategori i årsskiftet



Sponsorer
● Gruppearbeid



Eventuelt



Eventuelt - Forbundet og kretser (organisering)
- Tillegg etter møtet
● Sendt ut undersøkelse om organisering av forbundet og kretser
● Få tilbakemeldinger fra kunstløp
● Uklart for mange klubber hva kretsen kan brukes til
● Noen har krets for isfordeling, veldig hurtigløpsorientert
● Kretser har ofte penger på bok og det er mulig å søke om økonomisk støtte
● Se på muligheter til at kresten blir med sentral og hvordan informasjonsflyten 

kan bli bedre



Eventuelt - Foto
- Tillegg etter møtet
● Oppfordres til å navngi pallen/den som vinner når klubber poster bilder i sosiale medier 
● Oppfordre til å snakke mer om alle, ikke bare fra egen klubb/eget forbund - vi er alle en del 

av kunstløp-Norge
● Det kan være utfordringer med samtykke til å legge ut bilder. Det skal være samtykke fra 

løpere eller foresatte avhengig av alder
● I iSonen blir det mulighet for å samtykke/reservere seg fra neste sesong, vi venter på at 

funksjonaliteten skal bli tilgjengelig
● NIF har et e-læringskurt “Trygg på trening”
● Forbundet skal lage noen retningslnjer/henvise til hva NIF sier så det er tydelig for alle



Spørsmål?


